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Indre By Lokaludvalg var den 25. september 2023 vært for et borgermøde om 

kultur- og fritidspolitikken. Jeg vil hermed takke borgmester Mia Nyegaard 

og embedsfolkene fra Kultur- og Fritidsforvaltningen for oplæggene i mødet. 

 

I mødet oplyste Kultur- og Fritidsforvaltningen, at man for tiden drøfter, 

hvordan julemarkeder kan spredes ud til andre bydele. Dette skal ses i lyset 

af, at Middelalderbyen igennem flere år har lagt ryg til tre julemarkeder. 

 

Julemarkederne kan være en belastning for det lokale erhvervsliv og for 

beboerne, så derfor indgår Indre By Lokaludvalg gerne i en dialog med 

forvaltningen om julemarkedernes placering og indhold. 

 

Jeg ser frem til at høre fra forvaltningen. 

 

 

Venlig hilsen 

 

Bent Lohmann, 

forperson i Indre By Lokaludvalg 


